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Acta de la Junta Municipal Districte Ponent 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.: 8/2023 
Caràcter: ordinària 
Data: 4 de novembre de 2023 
Hora: de 10.20 a 11.00 h 
Lloc: sala de reunions dels Serveis Jurídics  
 
Assistents 
 
Belén Soto Mateu, presidenta, representant del Grup Municipal PP  
Angélica Pastor Montero, representant del Grup Municipal PSIB-PSOE  
Jerónima Mayans Bosch en substitució de Sara Cerdó Frias, representant del Grup Municipal 
VOX PALMA   
Neus Truyol Caimari, representant del Grup Municipal MÉS per Palma  
Lucía Miriam Muñoz Dalda, representant del Grup Mixt  
 
Altres assistents 
Xavier Aguiló Serra, coordinador del Districte Ponent 
Catalina M. Torrens Florit, secretària delegada 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovar l’acta de la sessió anterior, de dia 30 d’octubre de 2023. 
2. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a la necessitat de crear aturades de 
taxi al Passeig Marítim. 
3. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a potenciar els pàrquings 
dissuassius del Passeig Marítim. 
4. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a la inclusió del Passeig Marítim a 
l’Ordenança municipal d’ocupació de la via pública. 
5. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a la inclusió del Passeig Marítim a 
l’Ordenança sobre turisme d’excessos. 
6. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a la necessitat d’una estació de 
Bicipalma al Passeig Marítim. 
7. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al carrer Fco. Martín Mora amb el 
carrer Joan Muntaner i Bujosa. (redreçar senyal tràfic) 
8. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al CEPA La Balanguera. (neteja illa 

contenidors) 
9. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a la pista esportiva del Parc de 
convivència del Sagrat Cor. 
10. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al carrer Salvador Dalí, 54. (retirar 

branques) 

11. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a la zona infantil del carrer Sínia d’en 
Gil. (eliminar barreres arquitèctoniques) 

 12. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al carrer Pascual Ribot, 44. (reparar 

desperfectes) 

13. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a la rotonda del carrer Salvador Dalí. 
(netejar pintades senyals tràfic) 
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14. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al parc infantil plaça San Cosme. 
(neteja)  

15. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a la plaça San Cosme. (neteja) 

16. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a l’aparcament del carrer Juan Gris. 
(retirar enderrocs) 

17. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al carrer Sagasta, 19. (neteja) 
18. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a les cabines de Telefònica. 
19. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a nous centres de salut del districte. 
20. Proposició del Grup Municipal VOX relativa a la barriada d’Es Fortí. (escocell) 

21. Proposició del Grup Municipal VOX relativa a la barriada d’Es Fortí. (construir rampa) 
22. Proposició del Grup Municipal VOX relativa a la barriada de Son Dameto. 
23. Pregunta oral del Grup Municipal MÉS per Palma relativa al Pla d’inspeccions 
d’activitats. 
24. Informe de Presidència. 
25. Precs i preguntes. 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
Constatada l’existència de quòrum legal, la presidenta declara oberta la sessió. 
 
1. Aprovar l’acta de la sessió anterior, de dia 30 d’octubre de 2023 
 
S’aprova l’acta de la sessió anterior, de dia 30 d’octubre de 2023 per unanimitat dels 
assistents. 
 
2. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a la necessitat de crear 
aturades de taxi al Passeig Marítim. 
 
Els veïnats i veïnades del Passeig Marítim demanen una major pacificació del trànsit a la 
zona. Això passa entre altres aspectes, segons ells mateixos, per reforçar el servei de taxi 
adreçat als veïnats i veïnades, als comerciants i als visitants, de manera que es redueixi l’ús 
del vehicle particular i minvin els problemes d’aparcament per als residents. 
 
La presidenta comenta que des de l’Àrea de Mobilitat ens informen que la pacificació del 
trànsit a la zona es va recuperant en la mesura que avancen les obres a la zona que realitza 
l’Autoritat Portuària de Balears. Un cop estiguin finalitzades es recuperarà el servei de 
parades de taxis en la mesura que sigui possible. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta a l’equip de govern a: 
 
1. Crear noves parades de taxi de forma estratègica per a veïnats, comerciants i turistes a la 
zona del Passeig Marítim. 
 
S’aprova per 18 vots a favor (VOX PALMA, PSIB-PSOE, MÉS per Palma i Grup Mixt) i 11 
vots en contra (PP), segons el criteri del vot ponderat. 
 
3. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a potenciar els pàrquings 
dissuasius del Passeig Marítim 
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Per tal de seguir impulsant l’ús dels pàrquings dissuasius de la ciutat, és fonamental realitzar 
campanyes d’informació i establir més connexions de transport públic (llançadores i altres) 
entre aquests aparcaments i els entorns d’activitat econòmica o veïnal. Tot per pacificar el 
trànsit del Passeig Marítim i millorar la connectivitat de la zona. 
 
La presidenta comenta que des de l’Àrea de Mobilitat ens informen que: 
 
En referència al punt 1 de realitzar campanyes informatives dels aparcaments dissuasius 
del P. Marítim, l’Ajuntament ja fa campanyes informatives dels aparcaments dissuasius. 
Pel que fa al punt 2 d'incrementar les connexions de transport públic entre els 
aparcaments dissuasius i entorns d'activitat econòmica i veïnal, l’Ajuntament ja té reforç entre 
els aparcaments dissuasius i els entorns d'activitat 
econòmica i veïnal. 
 
Es proposa: 

La Junta Municipal del Districte Ponent insta a l’equip de govern a: 

1. Realitzar campanyes informatives dels aparcaments dissuassius del Passeig Marítim per 
fomentar el seu ús per part de la població resident o visitant. 

2. Incrementar les connexions de transport públic entre els aparcaments dissuassius i els 
entorns d’activitat econòmica i veïnal. 

S’aprova per 18 vots a favor (VOX PALMA, PSIB-PSOE, MÉS per Palma i Grup Mixt) i 11 
vots en contra (PP), segons el criteri del vot ponderat. 
 
4. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a la inclusió del Passeig 
Marítim a l’Ordenança municipal d’ocupació de la via pública 
 
El Passeig Marítim pateix des de fa anys greus problemes de civisme provocats per un excés 
de negocis d’oci nocturn i per les seves terrasses. Aquests provoquen moltes molèsties als 
residents, minvant la seva salut i qualitat de vida. Com a via de solució, l’Associació de Veïns 
demana ampliar l’àmbit d’aplicació de l’Ordenança Municipal d’Ocupació de la Via Pública 
per incloure-hi la zona del Passeig Marítim. D’aquesta forma, l’ajuntament tendrà major 
capacitat d’acció sobre els infractors. 
 
Es proposa: 

La Junta Municipal del Districte Ponent insta a l’equip de govern a: 

1. Establir un procés de col·laboració amb l’Autoritat Portuària de les Illes Balears per tal de 
modificar l’Ordenança Municipal d’Ocupació de la Via Pública per incloure-hi la zona del 
Passeig Marítim. 

S’aprova la transaccional on diu “Establir” ara ha de dir “Estudiar” per 21 vots a favor (PP, 
VOX PALMA, MÉS per Palma i Grup Mixt) i 8 abstencions (PSIB-PSOE), segons el criteri 
del vot ponderat. 
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5. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a la inclusió del Passeig 
Marítim a l’Ordenança sobre turisme d’excessos 

El Passeig Marítim pateix des de fa anys greus problemes de civisme provocats pels bars, 
pubs i discoteques amb renous i trànsit de cotxes fins a altes hores de la nit. Aquest fet 
provoca molèsties importants als veïnats i veïnades, que han vist reduir la seva qualitat de 
vida. 

Una bona part d’aquesta problemàtica està provocada per un determinat tipus de turisme. Per 
fer-hi front els residents demanen la inclusió de la zona com a part de les regulades pel 
Decret-Llei 1/2020, de 17 de gener, contra el turisme d’excessos i per a la millora de la 
qualitat a zones turístiques. 

La presidenta comenta que des de l’Àrea de Seguretat Ciutadana ens informen que la Policia 
Local ja està actuant amb patrulla de vigilància. També comentar que dia 20 de novembre hi 
va haver una reunió específica amb la Coordinadora de Turisme i la Conselleria de Turisme. 

Es proposa: 

La Junta Municipal del Districte Ponent insta a l’equip de govern a: 

1. Instar al Govern de les Illes Balears a incloure la zona del Passeig Marítim dins el Decret-
Llei 1/2020, de 17 de gener, contra el turisme d’excessos i per a la millora de la qualitat a 
zones turístiques. 

2. Augmentar la intervenció policial per controlar a la zona del Passeig Marítim el 
compliment de l’Ordenança reguladora de renous i vibracions del Passeig Marítim (BOIB 
9/1/2014) i, en el seu cas, imposar-hi sancions. 

Se’n fa votació separada: 
Punt 1: s’aprova per 18 vots a favor (VOX PALMA, PSIB-PSOE, MÉS per Palma i Grup 
Mixt) i 11 vots en contra (PP), segons el criteri del vot ponderat 
Punt 2: queda sobre la taula 
 
6. Proposició del Grup Municipal MÉS per Palma relativa a la necessitat d’una estació 
de Bicipalma al Passeig Marítim 
 
El Passeig Marítim, tot i tenir un carril bici que el travessa, no disposa de cap estació de 
Bicipalma. El fet que el carril bici estigui situat devora la mar, i que fins ara la mar hagi estat 
separada dels veïnats pels cotxes, pot explicar aquest fet. Però les obres actuals, que duran a 
un passeig més pacificat i més amable amb els vianants i ciclistes, fan necessari rectificar 
aquest fet i fomentar a la zona l’ús de la bicicleta com a mitjà per desplaçar-se. La creació 
d’una estació de Bicipalma és una demanda dels veïnats de la zona que l’equip de govern ha 
d’impulsar. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta a l’equip de govern a: 
 
1. Crear una estació de Bicipalma a la zona del Passeig Marítim. 
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S’aprova la transaccional per unanimitat. S’afegeix “...una vegada acabades les obres” 
 
7. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al carrer Fco. Martín Mora amb 
el carrer Joan Muntaner i Bujosa (redreçar senyal tràfic) 

 
Al carrer Francisco Martin Mora amb el carrer Joan Muntaner i Bujosa hi ha una senyal de 
tràfic torçada. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta l'equip de govern a redreçar la senyal de tràfic 
situada en el carrer Francisco Martin Mora amb carrer Joan Muntaner i Bujosa. 
 
S’aprova per unanimitat 
 
8. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al CEPA La Balanguera (neteja 

illa contenidors) 

 
Els darrers dies ens han arribat queixes de la constant sucietat de l’illa de contenidors situada 
davant del CEPA la Balanguera. 
 
La presidenta comenta que des d’EMAYA ens informen que la freqüència de neteja del vial 
és de cinc vegades per setmana. A més a més diàriament hi ha un servei de suport de recollida 
que fa net totes les illes de contenidors en torn de vespre. Per intentar evitar el incivisme que 
provoca el mal ús dels contenidors i l’abandonament de residus pel terra, s’ha programat una 
campanya de control i conscienciació amb els Inspectors Mediambientals. 
 
Es proposa: 
 
1. La Junta de Districte Ponent, insta al govern municipal a millorar la neteja de l’illa de 
contenidors situada davant del CEPA La Balanguera. 
 
S’aprova per unanimitat 
 
9. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a la pista esportiva del Parc de 
convivència del Sagrat Cor 
 
La pista esportiva del Parc de Convivència del Sagrat Cor compta amb dues porteries per a la 
pràctica del futbol.  Els infants de la barriada que practiquen altres esports, no disposen 
d’espai al parc per practicar altres disciplines esportives. Per tal de pal·liar aquesta situació, 
seria convenient instal·lar dues cistelles per poder, almenys, combinar la pràctica del futbol 
amb la del bàsquet. No obstant això, la vida útil de la pista esportiva ha arribat al seu límit i 
caldria fer un projecte de rehabilitació que atengui la majoria de pràctiques esportives com el 
bàsquet, el handbol, el futbol o el voleibol. 
 
La presidenta informa que s’estudiaran possibles solucions. 
 
Es proposa: 
 
1. La Junta de Districte Ponent, insta al govern municipal a instal·lar dues cistelles per la 
pràctica del bàsquet a la pista esportiva del Parc de convivència del Sagrat Cor. 2. La Junta de 
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Districte Ponent, insta al govern municipal a redactar un projecte de rehabilitació de la pista 
esportiva, amb la participació dels infants i joves dels centres educatius de la barriada. 
 
S’aprova per unanimitat 
 
10. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al carrer Salvador Dalí, 54 
(retirar branques) 

 
Al carrer Salvador Dalí 54 hi ha branques i fulles des de fa més de dues setmanes. 
 
La presidenta informa que  es donen les ordres oportunes dirigides a esmenar l’anomalia. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta l'equip de govern a retirar les branques i altres 
restes vegetals en la carrer Salvador Dalí núm. 54. 
 
S’aprova per unanimitat 
 

11. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a la zona infantil del carrer 
Sínia d’en Gil (eliminar barreres arquitèctoniques) 

  
Al Parc infantil del carrer d´en Gil, pròxim a la plaça Barcelona, necessita millores de 
paviment per a ser accessible per a persones amb poca mobilitat. A més a més requereix d’un 
millor servei de neteja. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta l’equip de Govern a realitzar eliminar les 
barreres arquitectòniques del parc del carrer de la Sínia d’en Gil. 
 
S’aprova per unanimitat 
 

12. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al carrer Pascual Ribot, 44 
(reparar desperfectes) 

 
En el carrer Pascual Ribot nº 44 hi ha rajoles aixecades. 
 
La presidenta informa que la vostra petició s'atendrà en funció de les prioritats i la 
disponibilitat econòmica del Servei de Parcs i Jardins. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta l’equip de Govern a reparar els desperfectes en 
el carrer Pascual Ribot núm. 44. 
 
S’aprova per unanimitat 
 
13. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a la rotonda del carrer Salvador 
Dalí. (netejar pintades senyals tràfic) 
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A la rotonda del c/ Salvador Dalí hi ha senyals amb pintades vandàliques. 
 
La presidenta informa que aquesta pintada ja està gestionada al servei corresponent. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte de Ponent insta l’equip de Govern a netejar les pintades de la 
senyals situades a la rotonda del carrer Salvador Dalí i redreçar-les. 
 
S’aprova per unanimitat 
 

14. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al parc infantil plaça San 
Cosme (neteja)  

 
Al parc infantil situat en la plaça San Cosme (Son Cotoner) es manté la brutícia des de fa 
diverses setmanes. 
 
La presidenta informa que es donen les ordres oportunes dirigides a esmenar l’anomalia. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta l'equip de govern a netejar i passar mes 
assíduament per a mantenir net el parc infantil en la plaça San Cosme. 
 
S’aprova per unanimitat 
 

15. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a la plaça San Cosme (neteja) 

 
En la plaça San Cosme; al barri de Son Cotoner, es manté la brutícia des de fa diverses 
setmanes sense ser retirada. 
 
La presidenta informa que la freqüència de neteja de la plaça és manual de dilluns a dissabte. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta l'equip de govern a netejar i passar més 
assíduament. 
 
S’aprova per unanimitat 
 

16. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a l’aparcament del carrer Juan 
Gris (retirar enderrocs) 

 
Al carrer Juan Gris, a l’aparcament situat davant del casal de barri Son Cotoner, hi ha un 
grapat de sacs d’enderrocs que no han sigut recollits pels serveis municipals. 
 
La presidenta informa que s’ha programat la retirada dels enderrocs durant el transcurs 
d’aquesta setmana. 
 
Es proposa: 
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La Junta Municipal del Districte Ponent insta l'equip de govern a retirar els enderrocs situats 
al carrer Juan Gris. 
 
S’aprova per unanimitat 
 

17. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa al carrer Sagasta, 19 (neteja) 

 
Al carrer Sagasta núm. 19 hi ha un munt de llaunes des de fa setmanes. 
 
La presidenta informa que la freqüència de neteja del carrer Sagasta és manual de dilluns a 
dissabte. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Districte Ponent insta a l'equip de govern a netejar i passar mes 
assíduament per a mantenir net al carrer Sagasta núm.19. 
 
S’aprova per unanimitat 
 
18. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a les cabines de Telefònica 
 
Al darrer mandat, l’ajuntament de Palma va arribar a un acord amb Telefònica per tal de 
eliminar definitivament les cabines telefòniques que fa anys es troben sense servei i son 
únicament una barrera a la accessibilitat i una mostra de vandalisme i deteriorament. 
 
Dintre d’aquest acord Telefònica havia de finalitzar la retirada de les cabines al llarg del tercer 
trimestre del 2023. Acord que no s’ha complert a dia d’avui. 
 
La presidenta informa que des de l’Àrea d’Infraestructures ahir es va contactar amb CIRCET, 
l'empresa encarregada de la retirada de les cabines, i va confirmar que la seva previsió és 
donar prioritat a la retirada  del que queda del 2.023. Quedaran retirades de forma provisional 
col·locant tapa a l'arqueta de la cabina o amb reposició provisional de formigó al forat que 
deixin els ancoratges. Ja dins el començament d'any es pavimentarà de forma definitiva.  
 
Es proposa: 
 
La Junta de Districte Ponent insta a l'equip de govern a reclamar a Telefònica la retirada de 
les seves cabines situades al districte i la adequació dels espais que empraven. 
 
S’aprova per unanimitat 
 
19. Proposició del Grup Municipal PSIB-PSOE relativa a nous centres de salut del 
districte 
 
La Sra. Pastor vol que consti en acta que la premsa d’avui dóna la notícia que queden 
paralitzats els projectes. 
 
Tenint en compte que l'Atenció Primària és el nivell assistencial on es resolen prop del 90% 
dels problemes de salut de la població i és el més proper a la ciutadania. La promoció de la 
salut, la prevenció i detecció de possibles complicacions, l'atenció domiciliària i la referència 
per tots els ciutadans són pilars fonamentals. En aquests darrers anys s'ha anat incrementant el 
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seu nivell de resolució amb la incorporació de tècniques reservades fins en aquell moment a 
l'àmbit hospitalari, com és el cas de les ecografies. 
És el nivell més accessible, on en terminis curts de temps accedeix més del 75% de la 
població. És per aquest motiu que és necessari disposar d'espais i equipaments moderns i 
confortables, tant pels professionals que hi treballen com per la població usuària. 
Durant el període 2015-2023 es va fer una anàlisi rigorós de les necessitats d'equipaments 
sanitaris per la dècada vinent a les Illes Balears i, per tant, a Palma. Fruit d'aquesta anàlisi, 
s'ha establert una planificació, dissenyant un pla d'infraestructures a curt i mig termini. 
S'ha detectat la necessitat d'ampliar centres de salut de Palma com la Vileta, son Pisà i Emili 
Darder i la construcció de nous centres de salut, com Bons Aires, Pere Garau II, SUAP de la 
Soledat i el centre de salut de Son Ferriol. Tots els nous centres de salut ja compten amb els 
projectes arquitectònics guanyadors del concurs d'idees, realitzat en col·laboració dels 
professionals. 
 
Cal tenir en compte que la població a la ciutat de Palma augmenta any rere any, tant la local 
com les persones que la visiten, és imprescindible anar adequant els centres sanitaris per a 
donar una resposta de qualitat en l'atenció. 
 
Es proposa: 
 
La Junta de Districte Ponent insta a l'equip de govern a reclamar la construcció del centre de 
salut de la Vileta i el de Son Pisà per tal que l'any 2027 pugui estar en funcionament. 
 
Queda sobre la taula 
 

20. Proposició del Grup Municipal VOX relativa a la barriada d’Es Fortí (escocell) 

 
Al carrer Miguel dels Santos Oliver a l'alçada de l'Avinguda Portugal a la vorera hi ha un 
escocell aixecat, una barana deteriorada i el carril bici està en mal estat i mal senyalitzat. 
 
La presidenta informa que  s’estudiaran possibles solucions. 
 
Es proposa: 
 
La Junta Municipal del Distrito de Poniente insta al equipo de Gobierno a proceder a arreglar 
el alcorcoque levantado, la barandilla deteriorada y el carril bici, además de señalizarlo 
correctamente, en la calle calle Miguel de los Santos Oliver a la altura de la Avenida Portugal. 
 
S’aprova per unanimitat 
 

21. Proposició del Grup Municipal VOX relativa a la barriada d’Es Fortí (construir 

rampa) 

 
Al pont que travessa la Riera a Miguel dels Santos Oliver encara que hi ha una rampa en un 
dels extrems, a l'altre no, de manera que aquest pas és impracticable per a persones amb 
mobilitat reduïda i han de fer una gran volta per arribar a l'altra banda del carrer. 
 
La presidenta comenta que des del Servei de Vialitat s’havia preparat una proposta per 
executar la rampa pendent de revisió. 
 
Es proposa: 
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La Junta Municipal del Distrito de Poniente insta al equipo de Gobierno a proceder a construir 
una rampa en el otro extremo del puente que traviesa la Riera en Miguel de los Santos Oliver 
y que sea accesible para toda la población. 

S’aprova per unanimitat 

22. Proposició del Grup Municipal VOX relativa a la barriada de Son Dameto 
 
Els veïns del parc de convivència de Son Dameto Dalt ens han expressat les seves queixes, 
entre les quals destaquen: Tancament de les portes, ampliació d´horaris, preses d´aigua, 
papereres, fonts... 
 
La presidenta informa que s’estudiaran possibles solucions. 
 
Es proposa: 

La Junta Municipal del Distrito de Poniente insta al equipo de Gobierno a proceder a tratar las 
peticiones de los vecinos del parque de Son Dameto Dal´t: 

1) Cierre puertas del parque para garantizar la seguridad de los perros. 

2) Ampliar el horario verano de 20 a 22 horas a 19 a 22 horas. 

3) Cubir con un toldo el parque infantil para combatir el sol y la lluvia. 

4) Limpiar, retirar la suciedad y las hojas de los imbornales del todo el parque. 

5) En la fuente de agua beben niños, mayores y personas. Por lo que solicitan fuentes para 
personas y una fuente para perros dentro del espacio de Ocio Canino. 

6) Permitir que los perros puedan refrescarse y bañarse en verano en la piscina. 

7) Colocar una puerta en el parque infantil. 

8) Cambiar la arena del parque infantil por caucho. 

Solicitan: colocación de caucho. 

9) En el espacio de Ocio Canino, falta luminosidad, los focos del suelo están en mal estado y 
algunos sucios de hojas y tierra. Por lo que solicitan colocar farolas y retirar los focos del 
suelo. 

10) El espacio de Ocio Canino, tiene muchos agujeros y tomas de agua muy levantadas de la 
tierra. Instan a revisar el espacio, tapar todos los agujeros y nivelar salientes de tomas de agua. 

11) Colocar bancos en el espacio de Ocio Canino. 

12) El espacio de Ocio Canino, está sin papeleras, sólo hay en el exterior, por ello solicitan 
colocar papeleras dentro de dicho espacio. 

13) Arreglar la alambrada del espacio de Ocio Canino que esta rota y desplazada 
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Se’n fa votació separada dels punts: 
Punt 1: es retira 
Punt 2: queda sobre la taula 
Punts 3, 4, 5, 7, 9, 10, 11, 12 i 13: s’aproven per unanimitat 
Punt 6: no s’aprova per 23 vots en contra (PP, PSIB-PSOE, MÉS per Palma i Grup Mixt) i 6 
vots a favor (VOX PALMA), segons el criteri del vot ponderat 
Punt 8: s’aprova la transaccional on diu “Cambiar” ara ha de dir “Estudiar”per 17 vots a favor 
(PP i VOX PALMA), 8 vots en contra (PSIB-PSOE) i 4 abstencions (MÉS per Palma i Grup 
Mixt), segons el criteri del vot ponderat 
 
23. Pregunta oral del Grup Municipal MÉS per Palma relativa al Pla d’inspeccions 
d’activitats 
 
L’Ajuntament de Palma té en marxa un pla d’inspeccions de les activitats de bars, restaurants 
i oci nocturn. 
 
Quines accions d’inspecció d’activitats s’han realitzat al Passeig Marítim aquest any 2023? 
Quin tipus d’activitats s’inspeccionen (bars, restaurants, bars musicals, discoteques, 
minimarkets,...)? Quantes actes i expedients sancionadors s’han obert, i a causa de quin tipus 
d’infraccions? 
 
La presidenta comenta que la resposta s’enviarà per escrit. 
 
24. Informe de Presidència 
 
La Junta Municipal Districte Ponent s’assabenta de: 
 
Informe de les actuacions realitzades en el període comprès entre el 23 d’octubre i el 26 de 
novembre de 2023. 

Reunions i visites  

Des del nomenament del coordinador de Districte Ponent s’han realitzat 25 visites a barris i 
reunions amb les diverses àrees de l’Ajuntament, les entitats de districte i els veïns, les quals 
s’especifiquen a continuació: 
 
23/10/2023 Visita a l’AV El Terreno 

24/10/2023 Reunió de coordinació amb la Reg. d’Infraestructures i Accessibilitat  

27/10/2023 Reunió de coordinadors de Districte 
 Visita al parc Los Leones 

31/10/2023 Reunió de coordinació amb la Reg. d’Infraestructures i Accessibilitat 
 Reunió amb la Gent Gran de Sant Agustí 

02/11/2023 Reunió amb veïna a la plaça Serralta 

03/11/2023 Reunió de coordinadors de Districte 

06/11/2023 Sessió formativa del Servei de Parcs i Jardins als coordinadors Districte 

07/11/2023 Reunió de coordinació amb la Reg. d’Infraestructures i Accessibilitat 
 Reunió amb l’AV Gènova “Sa Rota” i la Regidoria de Mobilitat 
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09/11/2023 Visita al parc de Son Quint 
 Visita pista esportiva c. Galilea a Son Serra-La Vileta 

10/11/2023 Reunió de coordinadors de Districte 

13/11/2023 Mesa SECON 

14/11/2023 Reunió de coordinació amb la Reg. d’Infraestructures i Accessibilitat 

16/11/2023 Visita plaça Sant Cosme amb l’AV Nova Son Cotoner 

17/11/2023 Reunió de coordinadors de Districte 
 Visita pl. Sant Cosme amb AV Nova Son Cotoner i Regidoria 

d’Infraestructures i Accessibilitat 

21/11/2023 Reunió de coordinació amb la Reg. d’Infraestructures i Accessibilitat 
 Reunió amb l’EMT i l’AV Gènova “Sa Rota” 
 Reunió de coordinació amb entitats de Son Roca 

22/11/2023 Visita a l’AV Son Dameto 

23/11/2023 Visita a El Fortí 

24/11/2023 Reunió de coordinadors de Districte  

Peticions tramitades per àrees 

Entre el 23 d’octubre i el 26 de novembre de 2023, des de l’Oficina de Districte Ponent, s’han 
tramès 45 peticions. 

A la taula i als gràfics següents s’especifiquen les realitzades per a cadascuna de les àrees. 

 

NOM DE L'ÀREA PETICIONS 
COMERÇ I TURISME 1 
HISENDA, INNOVACIÓ I FUNCIO PÚBLICA 1 
EMAYA 9 

EMT 1 

INFRAESTRUCTURES 16 

MOBILITAT 12 

MODEL DE CIUTAT 1 

SEGURETAT CIUTADANA 4 
45 
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Relació de peticions tramitades 
 
A continuació s’indica cadascuna de les peticions trameses: 
 

REG. ENT. BARRIADA TEMA 
GIN 
DMS 

OBSERVACIONS 

240-
2023 

23/10/2023 
SON VIDA 

Reparar asfalt c. Mossa, 34, arrels de pi   Tramesa a PIJ i Vialitat. 

241-
2023 

24/10/2023 SON VIDA 
Reiteració sol. senyal prohibició camions 
gran tonatge c. Mossa, 33 

DMI-149999 Tramesa a Mobilitat. 

242-
2023 

25/10/2023 
SON 

XIMELIS 
Informació marquesina 341 llevada c. 
Cap Enderrocat 

  Tramesa a EMT. 

243-
2023 

23/10/2023 
SON 

COTONER 
Retirar bicicleta abandonada c. Sagasta, 
23 

LA0008490s
23N0000010 

Tramesa a Policia. 
6/11/23 retirada 

244-
2023 

24/10/2023 
SANT 

AGUSTÍ 
Netejar c. Paradís, 26-28, de terra i els 
embornals 

DMI-150045 Tramesa a Emaya. Fet. 

245-
2023 

25/10/2023 
SON 

DAMETO 
Netejar de terra c. Vicenç Juan i Rosselló DMI-150048 

Tramesa a Emaya. 
26/10/23 fet. 

246-
2023 

25/10/2023 SON ROCA 
Llevar bosses de fems zona contenidors 
c. Alosa 

DMI-150054 
Tramesa a Emaya. 
27/10/23 fet. 

247-
2023 

25/10/2023 SON ROCA 
Instar a reparació fixació poste i vorera c. 
Cap Blanc, 9 

  
Tramesa a SACOV. 
Passat a Endesa. 

248-
2023 

20/10/2023 
SON 

COTONER 
Reparar i reposar peces al parc Sa Riera   Tramesa a PIJ 

249-
2023 

20/10/2023 
SON 

COTONER 
Llevar pintades c. Juan Gris, 20   Tramesa Of. Antigrafits 

250-
2023 

23/10/2023 
EL 

TERRENO 
Reparar piló i vorera av. Joan Miró, 64 GIN 554464 Tramesa a Mobilitat. 

251-
2023 

06/11/2023 
LA 

TEULERA 
Retirar vehicles abandonats c. Illes 
Balears amb rotonda cí de Gènova 

LA0008490s
23N0000011 

Tramesa a Policia 

252-
2023 

07/11/2023 
SON 

RAPINYA 
Netejar i desembussar la font d'aigua parc 
convivència Son Dameto d'Alt 

  Tramesa a PiJ. 
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253-
2023 

07/11/2023 
SON 

COTONER 
Reparar vorera c. Pacual Ribot, 45, 
davant cafeteria Ángel 

  Tramesa a Vialitat. 

254-
2023 

07/11/2023 
SON 

XIMELIS 
Senyal abatida doble sentit c. Cap 
Formentor, 17 

GIN 555153 
Tramesa a 
Mobilitat.15/11/23 
reparada 

255-
2023 

09/11/2023 
SON SERRA 

- LA 
VILETA 

Instal·lar bandes reductores de velocitat 
cí. La Vileta, 158A 

DMI-151823 Tramesa a Mobilitat. 

256-
2023 

09/11/2023 GÈNOVA 
Revisar i soterrar instal·lació Emaya c. 
Oronella 

DMI-151915 
Tramesa a Emaya. 
16/11/23 Previst primer 
trimestre 2024. 

257-
2023 

09/11/2023 GÈNOVA 
Posar línia continua groga curva c. 
Batista, 48 

DMI-96417 
REITERACIÓ 288-
2022 a Mobilitat. 

258-
2023 

09/11/2023 
SON 

XIMELIS 
Llevar pintades vandàliques parc de Son 
Ximelis 

  
Tramesa a Of. 
Antigrafits 

259-
2023 

09/11/2023 
SON 

XIMELIS 
Revisar aparell gimnàstica entrada Casal 
Barri Son Roca 

  Tramesa a PIJ. 

260-
2023 

10/11/2023 
SON 

XIMELIS 
Facilitar info per Identificar autor 
pintades vandàliques parc de Son Ximelis 

LA0008490s
23N0000012 

Tramesa a Policia 

261-
2023 

13/11/2023 
SON SERRA 

- LA 
VILETA 

Sol. Ampliació nombre clavegueres c. 
Nau 

  Tramesa a Vialitat. 

262-
2023 

14/11/2023 
SON 

ESPANYOL
ET 

Sol. canvi càrrega i descàrrega cantonada 
c. Llibertat i c. Porto 

DMI-152527 Tramesa a Mobilitat. 

263-
2023 

14/11/2023 
SON 

ESPANYOL
ET 

Sol. pas vianants al c. Son Espanyolet 
cantonada amb c. Mazagan 

DMI-152534 Tramesa a Mobilitat. 

264-
2023 

15/11/2023 
CAMP D'EN 
SERRALTA 

Sol. condicionar bastida obres c. Alòs per 
fer-la accessible 

  Tramesa a SACOV. 

265-
2023 

15/11/2023 
CAMP D'EN 
SERRALTA 

Rebaixar voreres cantonades devora pl. 
Serralta per fer-las accessibles 

  
Tramesa a Vialitat. 
21/11/23 es fa ordre de 
feina. 

266-
2023 

15/11/2023 
CAMP D'EN 
SERRALTA 

Avançar o ampliar l'aparcament per a 
persones amb mobilitat reduïda c. Alòs, 
4f 

DMI-152622 Tramesa a Mobilitat 

267-
2023 

16/11/2023 
 
 

Pintar pas de vianants c. Martí Boneo i c. 
Felix Escobar 

  Tramesa a Vialitat. 

268-
2023 

20/11/2023 
SON 

ANGLADA 
Llevas saques enderrocs diferents punts 
polígon Can Valero 

DMI-153152 Tramesa a Emaya. 

269-
2023 

20/11/2023 GÈNOVA 
Llevar saques enderrocs devora 
contenidors cementiri de Gènova 

DMI-153165 
Tramesa a Emaya. 
23/11/23 fet el 21 nov 

270-
2023 

21/11/2023 
SON 

XIGALA 
Instal·lar definitvament fanal c. Arner, 2   

Tramesa a Enllumenat. 
22/11/23 passat al 
contractista 

271-
2023 

21/11/2023 
SON 

XIMELIS 
Netejar zona contenidors c. Can Ferragut   Tramesa a Emaya. Fet. 

272-
2023 

21/11/2023 
SON 

COTONER 
Canvis projecte pl. Sant Cosme   Tramesa a PIJ. 

273-
2023 

21/11/2023 
SON 

COTONER 
Peticions necessàries pl. Sant Cosme 
després de la remodelació 

DMI-153440 Tramesa a Mobilitat. 

274-
2023 

18/10/2023 
SON 

XIMELIS 
Girar projectors parc Son Ximelis per 
millorar seguretat als bancs 

  
Tramesa a Enllumenat. 
25/10/23 fet. 

275-
2023 

24/11/2023   Aturades taxi al Passeig Marítim DMI-153837 Tramesa a Mobilitat. 

276-
2023 

24/11/2023   
Fomentar ús aparcaments dissuassius 
Passeig Marítim 

DMI-153849 Tramesa a Mobilitat. 

277-
2023 

24/11/2023   
Modif. Ordenança terrasses i conveni 
APB ocupació via pública 

DMI-153861 Tramesa a Terrasses. 

278-
2023 

24/11/2023   
Turisme d'excessos Passeig Marítim, 
punt 2 

  Tramesa a Policia. 

279-
2023 

24/11/2023   
Turisme d'excessos Passeig Marítim, 
punt 1 

DMI-153883 Tramesa a Turisme. 

280-
2023 

24/11/2023   
Sol. Estació BiciPalma al Passeig 
Marítim 

DMI-153886 Tramesa a Mobilitat. 

281- 24/11/2023   Sol. Info nombre d'inspeccions activitats DMI-153902 Tramesa a Urbanisme. 
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2023 al Passeig Marítim 

282-
2023 

24/11/2023 
SON 

COTONER 
Netear aparcament c. Juan Gris DMI-153906 Tramesa a Emaya. 

283-
2023 

24/11/2023 
SON 

COTONER 
Reparar vorera c.Pascual Ribot, 44   

Tramesa a PIJ. 28/11/23 
es te en compte la 
petició. 

284-
2023 

24/11/2023 
SON 

COTONER 
Millorar neteja c. Sagasta, 19 DMI-153938 Tramesa a Emaya. 

 

Assabentat 
 
 25. Precs i preguntes 
 
La Sra. Mayans demana que en el cas de realització de les juntes municipals el mes de 
desembre es facin el mateix dia. 
Per altra banda, vol que se li informi qui convoca les Taules de Convivència i a qui es 
convida. 
 
La presidenta li contesta que se li informarà. 
 
La Sra. Muñoz demana per què no s’autoritzen els correfocs. 
 
La presidenta li contesta que se li informarà. 
 
La Sra. Truyol demana que es pacifiqui el trànsit a les entrades i sortides de les escoles. 
 
La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada                                       Vist i plau 
         La presidenta 
 
Catalina M. Torrens Florit            Belén Soto Mateu 
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